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ACTA DE LA SESSIÓ DEL CONSELL SECTORIAL DE PERSONES GRANS DE LES CORTS 

A Barcelona, a les 18 h del dia 12 de setembre de 2024, s’inicia la sessió ordinària del Consell Sectorial de 

Persones Grans de les Corts, a la sala del Consell de la seu del Districte de les Corts. 

El Sr. Manuel Becerra inicia la sessió com a president del Consell donant la benvinguda i agraint la 

participació.  

Assistents: 

Antoni Cera Ass Veïns les Corts Sud 
Mª Dolores Parrilla Ass Veïns les Corts Sud 
Pedro Alonso Banc Solidari dels Serveis Gratuïts 
Carme Maggi Grup Mou-te 
Catalina Martínez Rodríguez Grup Mou-te 
Maria Antonia G. Guillén Grup Mou-te 
Ramon Morancho FATEC 
Cristina Jordà Directora casals de gent gran 
Víctor Mazo Alarta Professor de filosofia i psicologia de l’escola Santa Teresa Lisieux 
Jordi Jaume Corrius Pla ocupacional gent gran Direcció SSPPT 
Maria Victòria Garcia Ass. Dones Elisenda de Montcada i Dones Vives 
José Doménech Associació El Barricat 
Manuel Becerra  Conseller del Districte PSC, president del Consell 
Mª Mercedes Font  Consellera del Districte PP 
Assumpció Gonzalez Mestre Consellera del Districte TriasxBCN 
Mario Fco Campelo Castro Conseller del Districte ERCS 
Jordi Guillén Sarrat  Conseller del Districte Bcn en comú 
 
 
Actua com a secretari del consell el tècnic referent de persones grans de la Direcció de Serveis a les 

Persones i al Territori Josep M. Comorera. 

L’ordre del dia de la sessió és el següent: 

1. Aprovació si escau de l’acta de la sessió anterior 

2. Presentació de la nova entitat del sector de la gent gran del districte de les Corts, El Barricat 

3. Commemoració del Dia Internacional de les Persones Grans l’1 d’octubre 

4. Torn lliure d'intervencions 

 

Desenvolupament de la sessió 

 

1. S’aprova l’acta de la sessió anterior enviada amb la convocatòria 

2. José Doménech presenta la nova associació “El Barricat” que ha creat al districte de les Corts amb la 

missió d’atendre necessitats de la gent gran. Es presenta com una persona que ha estat vinculada a la vida 



 
 

 

 

  

econòmica i comercial de les Corts. Han format aquesta associació 10 persones, bàsicament per donar 

suport a persones amb dificultats. Les tasques bàsiques que porten a terme són acompanyaments i suport 

en accessibilitat digital. També fan una agenda d’activitats d’interès per les persones grans. Ofereix publicar 

a la seva agenda informació procedent de les entitats del districte. 

Pedro Alonso pregunta com es pot contactar amb ells. Es respon que actualment fan les trobades en un 

bar. Fan demanda al Districte d’un espai on es puguin reunir. Plantegen poder fer una activitat al Nadal. 

 

3. Manuel Becerra explica l’acte unitari de commemoració del Dia Internacional de la Gent Gran que 

s’està preparant pel dia 1 d’octubre. Indica que en aquest sector de la població hi ha molts temes a 

reivindicar, ja que hi ha iniciatives legislatives pendents, les problemàtiques que suscita l’allargament de 

l’esperança de vida, i la necessària actualització dels drets de les persones grans. 

Pel dia 1 d’octubre moltes entitats i institucions estan preparant una concentració a la plaça de Sant Jaume. 

Es llegirà un manifest a les 12 h signat per totes les institucions adherides, i hi haurà intervencions 

representatives de les entitats a càrrec de dones. Anima a la participació i tenir-hi presència. Destaca la 

importància de les persones grans per la cohesió social i en relació a l’activitat econòmica. Ramon 

Morancho manifesta la seva coincidència en aquest tema. El manifest es llegirà en el plenari municipal del 

27 de setembre.  

Assumpció Gonzalez proposa un programa d’activitats que comenci una setmana abans.  

Cristina Jordà explica que el Districte de les Corts com a acte del Dia Internacional de la Gent Gran, fa la 

Gran Caminada de la Gent Gran dins de les activitats de la Festa Major.  

4. Carme Maggi explica que hi ha un col·lectiu de 260 dones amb 140 persones grans (més de 70 anys) 

que necessiten un espai proper per fer les activitats del grup Mou-te.  

Maria Victòria Garcia pregunta quan es farà el congrés de la gent gran que organitza la Generalitat. Manuel 

Becerra indica que segurament hi haurà una nova direcció general de gent gran, que desenvoluparà el 

projecte. 

 

Sense cap altra intervenció, clou la sessió Manuel Becerra. 

El secretari del Consell El president del Consell 

 

 

Josep Maria Comorera Villalobos Manuel Becerra Hormigo 

  

Barcelona .....  


